

AL Bio7

Microbial Inoculant / Inoculant Microbien



Contains non-plant food ingredients.

Guaranteed minimum analysis

Pseudomonas azotoformans...1 x 10⁸ CFU/ml

Contient des ingrédients autre que des éléments nutritif pour les plantes.

Analyse minimale garantie

Pseudomonas azotoformans...1 x 10⁸ CFU/ml

CONTAINS/CONTIENT:

Pseudomonas azotoformans AL-336.

Number/Numéro

REGISTRATION NO./N° D'ENREGISTREMENT

~~2021989S~~ FERTILIZERS ACT/LOI SUR LES ENGRAIS

2021989S

NET CONTENT/CONTENU NET : 4 Kg (4 L), 10 Kg (10 L), 1000 Kg (1000 L)

Batch No/N° de lot :

Expiration Date/Date d'expiration :

A&L Biological Inc. 2136 Jetstream Road • London, Ontario • N5V 3P5

T : 519-457-2575 F : 519-452-7272 Toll Free/Sans frais : 1-(855)-837-8347 E : info@albiological.com

LIQUID CONCENTRATE

CONCENTRÉ LIQUIDE

KEEP OUT OF REACH
OF CHILDREN

TENIR HORS DE PORTÉE
DES ENFANTS

POTENTIAL SENSITIZER

SENSIBILISANT POTENTIEL

CAUTION

EYE AND SKIN IRRITANT

ATTENTION

IRRITANT POUR LES YEUX
ET LA PEAU

READ LABEL

BEFORE USING

LIRE L'ÉTIQUETTE

AVANT UTILISATION

A&L
BIOLOGICAL



June 20, 2023

DIRECTIONS:

Use before the expiration date marked on the package. Shake thoroughly before use. Store in refrigerator or in a cool dry place. Keep from freezing. AL-Bio7 may be applied in a plant health management program. Use caution when mixing with fertilizers. Some nutrient sources have a high salt content, or may alter the pH of the spray solution, which could inhibit the active ingredient. Please contact A&L Biological directly with any compatibility questions. Applications must be made within 24 hours of mixing with water.

CROPS:

Horticultural and ornamental crops (including, but not limited to, potatoes, tomatoes, berries, cannabis, hemp, and row crops).

IN-FURROW APPLICATION AT THE TIME OF PLANTING:

Mix 494 ml of the product with 49.4 L (49,400 ml) of water per hectare and apply at planting directly over or behind the seed prior to covering.

FIELD TRANSPLANTING:

Mix 2.47 L with 247 L of water per hectare and apply to the planting row at the time of transplant. Contact A&L Biological regarding product compatibility with liquid fertilizers.

SEEDLING TRANSPLANT, ROOT DIP AND CUTTING APPLICATION:

Mix 100 ml of the product with 10 L (10,000 ml) of water. Dip bare roots, basal end of cuttings, plugs or seedling trays in the solution for 1 - 2 minutes before planting.

DRIP IRRIGATION:

Apply product at 4.94 L/ha (2 L/ac) immediately after sowing or transplanting.

SOIL OR MEDIA DRENCH:

Mix 100 ml of the product with 10 L (10,000 ml) of water. Thoroughly drench the soil or growing media in trays, flats, plugs, pots or planting beds before or after seeding, sticking or transplanting. Follow water and fertilization programs as usual.

NOTICE: Seller's guarantee shall be limited to the terms set out on the label and subject thereto. The buyer assumes the risk to persons or property arising from the use or handling of this product and accepts the product on that condition.



WARNING

Keep out of reach of children. Avoid contact with skin, eyes and clothing. Do not ingest. Read the label before using this product.

FIRST AID



SKIN

Wash with soap and water. Get medical attention if irritation develops or persists.



EYE

Flush eyes with plenty of water for at least 15 - 20 minutes. Get medical attention if irritation develops or persists.



INGESTION

Rinse the mouth thoroughly. If this product is swallowed, CALL A PHYSICIAN OR POISON CONTROL CENTRE. Do not give anything by mouth to an unconscious person.



DIRECTIONS :

Utiliser avant la date d'expiration indiquée sur l'emballage. Agiter soigneusement avant l'utilisation. Conserver au réfrigérateur ou dans un endroit frais et sec. Conserver à l'abri du gel. AL-Bio7 peut être appliqué dans le cadre d'un programme de gestion de la santé des plantes. Soyez prudent lorsque vous le mélangez avec des engrais. Certaines sources de nutriments ont une teneur élevée en sel, ou peuvent modifier le pH de la solution de pulvérisation, ce qui pourrait inhiber l'ingrédient actif. Veuillez contacter directement A&L Biological pour toute question de compatibilité. Les applications doivent être effectuées dans les 24 heures suivant le mélange avec l'eau.

CULTURES :

Cultures horticoles et ornementales (y compris, sans limitations, les pommes de terre, les tomates, les baies, le cannabis, le chanvre et les cultures en rangs).

APPLICATION DANS LE SILLON AU MOMENT DE LA PLANTATION :

Mélanger 494 ml du produit avec 49,4 L (49 400 ml) d'eau par hectare et appliquer au moment de la plantation directement sur ou derrière les semences avant de les recouvrir.

TRANSPLANTATION EN CHAMP :

Mélanger 2,47 L avec 247 L d'eau par hectare et appliquer sur la rangée de plantation au moment de la transplantation. Contactez A&L Biological concernant la compatibilité des produits avec les engrais liquides.

APPLICATION POUR LE REPIQUAGE DES SEMIS, LE TREMPAGE DES RACINES ET LE BOUSTRAGE :

Mélanger 100 ml du produit avec 10 L (10 000 ml) d'eau. Tremper les racines nues, l'extrémité basale des boutures, des mottes ou des plateaux de semis dans la solution pendant 1 à 2 minutes avant la plantation.

IRRIGATION GOUTTE À GOUTTE :

Appliquer le produit à raison de 4,94 L/ha (2 L/ac) immédiatement après le semis ou le repiquage.

TREMPAGE DU SOL OU DU MILIEU :

Mélanger 100 ml du produit avec 10 L (10 000 ml) d'eau. Arroser abondamment le sol ou le milieu de croissance dans des bacs, des plateaux, des pots ou des lits de plantation avant ou après le semis, le collage ou le repiquage. Suivre les programmes d'arrosage et de fertilisation habituels.

AVIS : La garantie du vendeur se limite aux dispositions énoncées sur l'étiquette et y est assujettie. L'acheteur assume les risques corporels ou matériels découlant de l'utilisation ou de la manipulation du produit, et accepte celui-ci à cette condition.



AVERTISSEMENT

Tenir hors de portée des enfants. Éviter tout contact avec la peau, les yeux et les vêtements. Ne pas ingérer. Lire l'étiquette avant d'utiliser ce produit.

PREMIERS SECOURS



PEAU

Laver avec de l'eau et du savon. Consulter un médecin si une irritation se développe ou persiste.



YEUX

Rincer les yeux à grande eau pendant au moins 15 à 20 minutes. Consulter un médecin si une irritation se développe ou persiste.



INGESTION

Rincer soigneusement la bouche. Si ce produit est avalé, APPELER UN MÉDECIN OU UN CENTRE ANTIPOISON. Ne rien faire avaler à une personne inconsciente.